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سیاست 4
میزان -رئیس کل دادگاه های عمومی وانقلاب تهران از صدور قرار  محکومیت برای ۶ نفر در پرونده جرایم انتخاباتی خبر داد.پوریانی  ، افزود: جرایم انتخاباتی بیش از ۱۰۰ پرونده دارد که از این 
تعداد پرونده ها برای ۶ نفر قرار محکومیت صادر شد و تعدادی از پرونده ها منجر به صدور رای برائت شده است و تعداد اندکی هم در حال رسیدگی است. در همین ارتباط  جعفری دولت آبادی 
دادستان تهران تیر سال گذشته  از »صدور قرار جلب به دادرسی برای دو استاندار«  و »صادر شدن کیفرخواست برای یک فرماندار و احضار پنج استاندار دیگر به دلیل جرایم انتخاباتی« خبر داده بود.

 قرارمحکومیت 6 نفر 
در پرونده جرایم انتخاباتی 

دو شنبه 7خرداد1397 .12 رمضان  1439.شماره 19830

...ویژه های خراسان
کشف منشأ تولید برخی گازهای سمی در 

اطراف تهران

طبق گزارش یک مقام مسئول به تعدادی از مدیران نهاد 
ریاست جمهوری، با اشــاره به اهمیت اجــرای صحیح 
ضوابط و روش های اجرایی مدیریت پسماندهای برقی و 
الکترونیکی، اعلام شده گزارشات واصله نشان می دهد 
سوزاندن سیم های ضایعات بــرای استحصال مس در 
محدوده حاشیه جنوبی تهران، علاوه بر ایجاد مخاطرات 
زیست محیطی، موجب تولید گازهای سمی شده، بنابراین 
نیاز است هیئت دولت با صدور مجوز، تسهیلاتی را برای 

استقرار واحدهای بازیافت این نوع پسماندها فراهم کند.

دستور دولت برای جانمایی الکترونیکی 
بقاع متبرکه

بر اساس ابلاغیه جدید یک مسئول ارشد اجرایی به سه 
عضو کابینه، مقرر شده در قالب برنامه حمایت از عمران 
و حفظ عین موقوفات و بقاع متبرکه کشور، راجع به تهیه 
طرح جامع عمرانی و تحول این مراکز با کمک گرفتن از 
 UTM سامانه الکترونیکی اطلاعات جغرافیایی و سیستم
برای جانمایی و تطبیق وضعیت ملک هایی که مصداق 
ــوارد فــوق محسوب می شوند، طی ســال ۱397 و با  م

همکاری سازمان اوقاف و امور خیریه اقدام شود.

...گفت و گوی روز
 کنعانی مقــدم: در صــورت نبود منــع قانونی  
یارانه احزاب صرف خرید خانه احزاب می شود 

 انوار- رئیس کمیته اطلاع رسانی 
خانه احزاب گفت:  با توجه به این 
که مبلغ دو میلیارد تومان یارانه 
ای که امسال دولت برای احزاب 
در نظر گرفته اســت بسیار کم 
است  پیشنهاد شد تا در صورت 
موافقت اعضای خانه احــزاب و 

نبود منع قانونی، از این مبلغ مکانی برای  خرید خانه احزاب 
استفاده شود.کنعانی مقدم در گفت وگوبا خراسان درباره 
یارانه احزاب با اشاره به تشکیل  کارگروهی مشترک میان 
کمیسیون ماده ۱۰ احزاب و خانه احزاب ، گفت: پیش نویس 
آیین نامه واگذاری یارانه به احزاب تهیه و تقدیم کمیسیون 
ماده ۱۰ احزاب شده است و منتظر پاسخ کمیسیون ماده 
۱۰هستیم. وی در ادامه گفت: با توجه به این که مبلغ دو 
میلیارد تومان یارانه ای که دولت امسال برای احزاب در نظر 
گرفته است بسیار کم است و پیشنهاد شد با این مبلغ مکانی 
برای خانه احزاب خریده شود اگر این امر منع قانونی نداشته 
باشد هم سرمایه ای برای خانه احزاب باشد و هم مشکل مکان 
برای خانه احزاب که هم اکنون مکانی را اجاره کرده حل می 
شود . رئیس کمیته اطلاع رسانی خانه احزاب افزود: البته این 
پیشنهاد مطرح شده و هنوز قطعی نیست اگر با این پیشنهاد 
موافقت شود از سال آینده که پیش بینی می شود مبلغ یارانه 
افزایش می یابد یارانه براساس آیین نامه تدوینی به احزاب 

تعلق پیدا کند. 

...خارج از دستور
  محمد اکبری  

international@khorasannews.com

شوخی  »بزن بزن«  در بهارستان!

شعر خوانی عبدالحمید خدری نماینده بوشهر در آغاز نطق 
میان دستور خود شوخی نمایندگان و تغییر فضای مجلس 
رادرپی داشت. خدری این شعر را خواند که »حرف ها دارم 
اما ... بزنم یا نزنم؟ با تو ام! با تو! خدایا! بزنم یا نزنم؟ همه حرف 
دلم با تو همین است ای »دوست «؛ چه کنم ؟ حرف دلم را بزنم 
یا نزنم ؟«. در حین خواندن این شعر، تک تک مصرع هایی که 
خدری می خواند، با فریاد »بزن-بزن« نمایندگان همراهی 

می شد و فضای مفرحی را در مجلس نشان می داد.

فراکسیون اهل سنت مجلس مردم را به 
هوشیاری فراخواند

فراکسیون اهل سنت مجلس در واکنش به اهانت یکی از 
استادان دانشگاه آزاد اسلامی زاهدان به قوم بلوچ با صدور 
بیانیه ای اعلام کرد : در شرایط کنونی که دشمنان برای بر هم 
زدن اتحاد و همدلی ما تلاش می کنند، وظیفه همه است که با 

هوشیاری از هر اختلاف افکنی دوری کنیم.

از وزیر اطلاعات درباره خروج  کاوه مدنی  از 
کشور سوال می شود

پیش از پایان جلسه علنی روز گذشته سوال 4 تن از نمایندگان 
مجلس  از وزیر اطلاعات از سوی هیئت رئیسه مجلس اعلام 
وصول شد.در» سوال« ملی جواد کریمی قدوسی نماینده 
مشهد و سه نماینده دیگر مجلس، وزیر اطلاعات درباره بی 
توجهی وزارتخانه مذکور و خروج کاوه مدنی معاون بین الملل 

سازمان محیط زیست کشور مورد سوال قرار گرفته است.

رئیس صداوسیما از مردم سیستان و بلوچستان 
عذرخواهی کند

حسینعلی شهریاری نماینده مــردم زاهــدان در تذکری 
ناآگاه  خبرنگار  گذشته  روز  چند  در  متاسفانه  گفت: 
صداوسیما در اینستاگرام خــود به مــردم غیور سیستان 
ــردم را بــه علت فقر در مــاه مبارک  ــرده و ایــن م توهین ک
ــرده است. ــواری متهم ک ــرام خ ــان روزه به ح  رمضان با زب
وی با بیان این که البته فقر در استان غوغا می کند و این 
ــرادران شیعه و اهل سنت  موضوع به این معنا نیست که ب
ما مورد بی مهری این گونه افراد ناآگاه قرار بگیرند تاکید 
کــرد: از رئیس صداوسیما مــی خــواهــم، رسما از مــردم 
 استان عذرخواهی و با این خبرنگار هتاک برخورد کند.
نماینده زاهدان با تشکر از دادستان زاهدان درباره صدور 
حکم تعقیب قضایی برای خبرنگار صداو سیما گفت:  البته 
این مسائل باید مورد توجه آقای مهندس فتاح هم قرار گیرد 
که اعلام کردند فقر مطلق کاهش پیدا کرده است. بهتر است 
ایشان سری به حاشیه شهرها به ویژه زاهدان، چابهار و زابل 

بزنند تا معنی فقر را درک کنند.

محمدجواد حق شناس عضو شورای شهر تهران با 
اشاره به دیدار هفته قبل مسئولان و کارگزاران نظام 
با مقام معظم رهبری گفت: به نظر من مراسم افطاری 

امسال مسئولان نظام با رهبری فضای 
متفاوتی را تجربه کرد و شاهد حضور 

چــهــره هــایــی از دیــدگــاه هــای 
این  در  سیاسی  مختلف 

جلسه بودیم. / ایسنا

یدا... طاهرنژاد عضو حزب کارگزاران سازندگی با 
اشاره به انتقادات اخیر روحانی و اسحاق جهانگیری 
از ناکارآمدی برخی وزرا و کابینه دولت، تصریح کرد: 
آقای روحانی تصور می کند که ایران مانند ژاپن است، 
نباید انتظار داشته باشد که وقتی می گوید وزرای 
ناکارآمد کنار بروند، آن ها فردا صبح استعفا بدهند، 

چــرا که هیچ کس خــود را ناکارآمد 
نمی داند و اگر با هرکدام از اعضای 
نــاکــارآمــد کابینه دولـــت سخن 

بگوییم، خود را بسیار موثر 
ــد. / ــن ــاردان مــی دان ــ و ک

باشگاه خبرنگاران

ــظ  ــ آشــتــیــانــی فــعــال سیاسی امــــیــــررضــــا واعـ
اصولگرا با بیان این که اگر بنا بر این باشد که دولت 
تخریب شود برای نظام اثر سوء خواهد داشت، گفت: 

دولت باید سعی کند که صبوری 
ــا منتقدان  ــه بــاشــد و ب ــت داش

ــورد نکند و از  ــرخ حــذفــی ب
ابزارهای موجود برای 

کــارآمــدی نظام بهره 
ببرد. / ایلنا

چهره ها و گفته ها

2 روز مانده به انتخابات، برخی شواهد حاکی از 
تلاش ها برای تغییر در هیئت رئیسه است 

لاریجانی در تله 3 قطبی؟ 
یزدان پناه- برخلاف سال گذشته که در یک فضای تقریبا آرام، علی لاریجانی 
توانسته بود برای دهمین سال پیاپی به ریاست مجلس شورای اسلامی تکیه 
بزند، امسال اما زمزمه ها از اختلاف نظرهای فراکسیونی درباره ریاست وی به 
گوش می رسد تاجایی که برخی پیش بینی می کنند امسال حتی اگر لاریجانی 
برای یازدهمین سال در بهارستان بر کرسی ریاست تکیه بزند، آرای او ریزش 
خواهد داشت. ریزشی که البته از سال گذشته آغاز شده است. لاریجانی در 
سال اول مجلس دهم هرچند برای هیئت رئیسه موقت مجلس در رقابت با 
محمدرضا عارف ۱73 رای کسب کرد و رئیس موقت مجلس دهم شد اما یک 
روز بعد در جریان رای گیری برای ریاست دایمی سال اول مجلس دهم، در 
رقابت با مصطفی کواکبیان 237 رای گرفت. با این حال در سال گذشته که 
دومین سال مجلس دهم بود، اختلاف های برخی نمایندگان طیف اصولگرایی 
و نیز نارضایتی برخی اصلاح طلبان سبب شد تا آرای لاریجانی به 2۰4 رای 
برسد. روندی که زمزمه های فراکسیونی مجلس نشان می دهد امسال نیز او 
را دچار ریزش آرا خواهد کرد. این که آرای لاریجانی چقدر کاهش یابد بستگی 
به قدرت لابی فراکسیون مستقلین مجلس )که فراکسیون نزدیک به لاریجانی 
است( دارد. جایی که این فراکسیون لاریجانی را »خط قرمز« خود اعلام کرده 
است. عنوانی که تا پیش از این برای انتخابات هیئت رئیسه به کار برده نمی شد 

و شاید نشان از نگرانی این فراکسیون درباره آرای لاریجانی دارد.

آرایش فراکسیونی مجلس چگونه است؟	 
تا این جای کار و براساس اطلاعاتی که طی یک هفته اخیر از نشست های 
فراکسیونی مجلس منتشر شده، در ظاهر شاهد حضور 3 لیست از 3 فراکسیون 
امید، مستقلین و ولایی خواهیم بود. ظاهرا هر 3 فراکسیون برای همه پست 
های هیئت رئیسه از جمله ریاست مجلس گزینه دارند. موضوعی که باعث می 
شود انتخابات هیئت رئیسه مجلس 3 قطبی شود؛ اتفاقی که اگر رخ دهد جایگاه 
لاریجانی را با اما و اگر مواجه می کند. این را حشمت ا... فلاحت پیشه نماینده 
اسلام آباد غرب هم تایید می کند: »ریاست ایشان زمانی تثبیت نمی شود که 
انتخابات سه قطبی شود. اگر انتخابات ریاست مجلس 3  قطبی شود در این 
شرایط امکان دارد که آقای لاریجانی رایش به خطر بیفتد ولی در انتخابات دو 
قطبی حتما ایشان رئیس خواهند شد.« او درباره تغییراتی که گفته می شود در 
هیئت رئیسه باید انجام شود به روزنامه اعتماد می گوید: » تغییر باید بر اساس 
برنامه باشد اما من کسی را ندیدم که برنامه بدهد و بگوید که مجلس را به جایگاه 

واقعی اش نزدیک می کند.«

فراکسیون امید چه می کند؟	 
نمایندگان اصلاح طلب که با فراکسیون امید در مجلس دهم حضور دارند، 
پس از آن که در سال 95 در نخستین سال نتوانستند محمدرضا عارف را 
رئیس مجلس دهم کنند و او با ۱۰3 رای از لاریجانی شکست خورد، در سال 
دوم به رقابت با لاریجانی وارد نشدند. با این حال گلایه های یک سال اخیر 
اصلاح طلبان از برخی تصمیم های مجلس ظاهرا آن ها را مصمم کرده که یک 
بار دیگر با رئیس ۱۰ ساله بهارستان رقابت کنند. در همین زمینه، خبرگزاری 
مهر دو روز پیش به نقل از یکی از اعضای فراکسیون امید نوشت: »کمیته بررسی 
انتخابات هیئت رئیسه مجلس فراکسیون امید در جلسه اخیر خود بر معرفی 
محمدرضا عارف به عنوان نامزد این فراکسیون برای انتخابات هیئت رئیسه 
مجلس به اجماع رسیده است و مسعود پزشکیان و الیاس حضرتی از گزینه های 
فراکسیون امید برای نامزدی ریاست مجلس هستند.« خود عارف نیز بر خلاف 
سکوت هایی که عموما از وی سراغ داریم این بار تلویحا برای رقابت با لاریجانی 
اعلام آمادگی کرده است. او سه روز پیش گفته بود: »موضع ما، موضع جمعی 

است و من هم به عنوان یک فرد از فراکسیون امید هر تصمیمی که گرفته شود، 
می پذیرم و موظف به اجرای آن هستم.« هرچند در این فراکسیون از پزشکیان 
نیز به عنوان یک گزینه جدی برای نامزدی پست ریاست مجلس نام برده می 
شود. اگر عارف یا یک گزینه مقتدر از فراکسیون امید، نظیر پزشکیان وارد 
عرصه رقابت با لاریجانی شود احتمال این که بتواند آرای معتنابهی را به خود 
اختصاص دهد سخت است اما خیلی دور از ذهن نیست؛ حتی بیشتر از ۱۰3 

رای عارف در سال 95.

موضع فراکسیون ولایی	 
در طیف اصولگرایان برخی نمایندگان نزدیک به پایداری، جزو مخالفان 
همیشگی لاریجانی هستند. این افــراد شاید در سال های اول و دوم به 
لاریجانی رای داده باشند اما در پی برخی تصمیم های هیئت رئیسه درباره 
برخی طرح ها و لوایح همچون رسیدگی به اموال نامشروع مسئولان و لوایح 
جنجالی اخیر که آن را مرتبط با FATF می دانند، به لاریجانی نقد جدی دارند. 
بنابراین اگر فراکسیون ولایی به یک گزینه قابل اعتنا برای ریاست مجلس 
برسد، خیلی بعید نیست که این گزینه بتواند رای قابل توجهی بگیرد. آرایی 
که قطعا از حدود 7۰ رای کمتر خواهد بود اما می تواند آرای لاریجانی را با 
ریزش جدی مواجه کند. در این طیف ابتدا احتمال نامزدی حاجی دلیگانی 
مطرح شد، گزینه ای که چندان رای آور نیست و رقیبی از پیش شکست خورده 
مقابل لاریجانی است. با این حال شاید گزینه هایی همچون حاجی بابایی را 
بتوان قابل اعتنا دانست، به این شرط که همه طیف های اصولگرایی بخواهند 

واقعا لاریجانی را با چالش مواجه کنند.

خط قرمز درباره صندلی لاریجانی!	 
با این حال در فراکسیون مستقلین که فراکسیون نزدیک به لاریجانی است 
شرایط متفاوت است. این فراکسیون پیشتر هم اعلام کرده بود که برخلاف نظر 
برخی اعضای فراکسیون ولایی از پزشکیان و مطهری راضی است و حاضر است 
در همراهی با فراکسیون امید، این دو نفر را به عنوان نامزد پست نایب رئیسی 
مجلس معرفی کند. مستقلین البته یک خط قرمز دارند؛ موضوعی که مهرداد 
بائوج لاهوتی سخنگوی فراکسیون مستقلین به صراحت آن را بیان می کند: »ما 
تنها یک خط قرمز در فراکسیون داریم و آن هم آقای لاریجانی است... ما بالاتر 

از آقای لاریجانی در مجلس برای کرسی ریاست نداریم«.

زمزمه های دستیابی تفاهم 3 فراکسیون در دفتر لاریجانی	 
با وجود همه این احتمالات فراکسیونی اما یک سوی معادله را باید برای 
لاریجانی در نظر گرفت. جایی که او می تواند با تکیه بر قدرت لابی بالای خود، 
معادلات را تغییر دهد. شب گذشته شنیده هایی از رایزنی های جدی در دفتر 
رئیس مجلس با ولایی ها وامیدی ها  برای دستیابی تفاهم به منظور ابقای 
رئیس و نواب  فعلی مجلس به گوش رسید و منابع آگاه از نشست علی لاریجانی 
با جمعی از اعضای سه فراکسیون اصلی مجلس با موضوع انتخابات هیئت 
رئیسه  خبردادند. اتفاقی که نشان می دهد باید برای مشخص شدن تکلیف 
نهایی ترکیب هیئت رئیسه تا جلسه بامداد چهارشنبه فراکسیون ها که دقایقی 
قبل از رای گیری برگزار می شود، منتظر ماند و دید آیا انتخابات مجلس به 
معنای واقعی کلمه سه قطبی می شود و کار برای لاریجانی سخت، یا بازهم دو 
قطبی خواهد شد و او برای یازدهمین سال ریاست مجلس را برعهده می گیرد؟

عزت ا... ضرغامی طی گفت و گویی به بیان انتقادات خود از اصولگرایان و 
جبهه نیروهای انقلاب پرداخت. او معتقد است جمنا در طول ماه های بعد از 
انتخابات نتوانسته سیاست ورزی کند و برای جریان انقلابی خوراک فراهم 
آورد. عزت ا... ضرغامی عضو شورای عالی فضای مجازی که با اعتماد گفت و 
گو می کرد با بیان این که همه چیز را خطی و جناحی کرده ایم، گفت: بنده که 
از ابتدا عضو هیچ گروه سیاسی نبودم و نگاه انقلابی داشته ام، همیشه گفته ام 
هرکسی می خواهد از رهبری دفاع کند، می گویند این حرف اصولگرایان 
است! اصلا این خبرها نیست. رابطه خیلی از اصولگرایان با چارچوب های 

ارزشی رهبری فاصله دارد.

جمنا نتوانست بعد از انتخابات سیاست ورزی کند	 
عضو شــورای عالی فضای مجازی در پاسخ به 
سوالی درباره اصولگرا بودن یا نبودن خود، گفت: 
وقتی جمنا تشکیل شد گروهی از دوستان اعلام 
کردند ما جمعی از نیروهای انقلابی هستیم 
که ربطی به این جناح و آن جناح نداریم. حتی 
در بعضی مصاحبه ها، اعضای شورای مرکزی 
جمنا اعلام کردند یک اصلاح طلب هم می تواند 
عضو جمنا باشد. در انتخابات 9٦، جبهه انقلاب 
بدون جایگاه اصولگرایی یا اصلاح طلبی بارها 
پیش من آمدند و دعوت کردند که در انتخابات شرکت کنم، احساس تکلیف 
کردم و بیانیه ای کوتاه دادم که با دعوت »جبهه انقلاب« وارد این عرصه شدم. در 
سخنرانی ام در ۱7 فروردین هم اصولگرایان را نقد کردم و شاید یکی از دلایل 
رای نیاوردنم در جمنا همین مسئله بود. بعدها هم این انتقاد را مطرح کردم 
که چرا جمنا بعد از انتخابات به طور کلی ساکت شد و در موضوعات مختلف 
موضع گیری نداشت. مگر یک تشکیلات سیاسی نباید همیشه فعال باشد؟ وی 
ادامه داد: بازهم می گویم من عضو جمنا نبودم، ولی گفتم اگر کاندیدای انقلابی 
به میدان بیاید حمایت می کنم. اما الان معتقد هستم، جمنا در طول ماه های بعد 
از انتخابات نتوانست سیاست ورزی کند و برای جریان انقلابی خوراک فراهم 
آورد. بنابراین به جمنا انتقادهایی وارد است؛ نه فقط از جانب من، بلکه دوستان 
عضو این تشکیلات هم انتقاد دارند.وی افزود: بعد از انتخابات چندباری بنده را 
دعوت كردند ولی به دلیل این كه از ابتدا در هیچ یك از جلسات شان شركت 

نمی كردم، به هیچ جلسه ای نرفتم.

هیچ مسیر راهبردی را اشتباه نرفتم	 
ضرغامی با بیان این که »شخصا معتقد هستم در ۱۰ سالی که در راس رسانه 
ملی بــودم، هیچ مسیر راهبردی را اشتباه نرفتم« گفت: شاید بزرگ ترین 
انتقادهایی که رسانه های مشابه روزنامه شما دارند، حوادث ٨٨ است. در 
این باره هم هرچقدر فکر می کنم به این نتیجه می رسم که در آن مقطع، رفتار 
صدا و سیما منطقی ترین و دقیق ترین رفتار در آن حوادث بوده است.رئیس 
اسبق سازمان صداوسیما درپاسخ به پرسشی راجع به پخش زنده سخنرانی 
احمدی نژاد بعد از اعلام نتایج انتخابات ٨٨ گفت: این که گوینده راجع به 
کلماتش بی دقتی داشته باشد و چیزی بگوید که بستر تعمیم داشته باشد در 
اختیار ما نیست، بلکه در اختیار اوست. به تازگی هم عین این مطلب را درباره 
آقای صدیقی و اظهارات ایشان در نماز جمعه مطرح کردم. گفتم من یقین 
داشتم منظور احمدی نژاد از آن عبارت خس و خاشاک، جمعیتی که 2٥ خرداد 
به خیابان ها آمدند نبود، بلکه مقصود او آن عده معدودی بودند که آشوب کردند، 
اما دشمن از این عبارت احمدی نژاد استفاده کرد و آن را تعمیم داد... بنابراین 

معتقد هستم اگر احمدی نژاد خس و خاشاک را نمی گفت حتما بهتر بود.

ــای پیش آمــده جمعه شــب در  کنگره  در پــی تنش ه
عمومی حزب اعتماد ملی، در حالی که یک منبع آگاه 
به مهر خبر داده بــود که کنگره حــزب اعتماد ملی از 
سوی وزارت کشور  رد  شده است، دبیرکمیسیون ماده 

۱۰ احــزاب گفت: این کمیسیون هنوز دربــاره کنگره 
حزب اعتماد ملی  هیچ تصمیمی نگرفته است. بهرام 
سرمست دبیر کمیسیون ماده ۱۰ احزاب در گفت و گو 
با باشگاه خبرنگاران، درباره اختلافات و حاشیه های 

ضرغامی: رابطه خیلی از اصولگرایان با 
چارچوب های ارزشی رهبری فاصله دارد 

پیش آمده در کنگره حزب اعتماد ملی، گفت: این مسائل 
مربوط به اختلافات درون حزبی است و با شدت کم و زیاد 
احتمال بروز آن ها در کنگره احزاب وجود دارد. وی ادامه 
داد: هرگونه گزارش های رسیده درباره این مسائل در 
کمیسیون ماده ۱۰ احزاب مورد رسیدگی قرار می گیرد 
و تایید یا رد مجامع عمومی احزاب و انتخابات های آن، بر 
عهده کمیسیون مذکور بوده و صرفا از طریق دبیرخانه 
ــلاع رســانــی مــی شــود و دیگر  ــاده ۱۰ اط کمیسیون م
اظهارنظرها شخصی تلقی خواهد شد. دبیر کمیسیون 
ماده ۱۰ احزاب تصریح کرد: کمیسیون ماده ۱۰ احزاب 
نیز تاکنون راجع به صحت و سقم کنگره حزب اعتماد 
ملی تصمیم گیری نکرده است. از سوی دیگر اسماعیل 
جبارزاده معاون سیاسی وزیر کشور در واکنش به اظهارات 
حسن اکبری مشاور خود  مبنی بر تایید نشدن کنگره 

حزب اعتماد ملی گفت: خیر، درباره تایید کنگره احزاب 
کشور از جمله حزب اعتماد ملی تنها بهرام سرمست دبیر 
کمیسیون ماده ۱۰ احزاب می تواند پس از بررسی های 

لازم در این باره با رسانه ها گفت وگو کند.

یک منبع آگاه: وزارت کشور کنگره حزب اعتماد ملی 	 
را تأیید نکرده است

با این حال یک منبع مطلع در وزارت کشور در گفت وگو با 
مهر از تاییدنشدن فرایند برگزاری کنگره حزب اعتماد ملی 
از سوی وزارت کشور خبر داد و گفت: درگیری هایی که در 
کنگره حزب اعتماد ملی رخ داد، از قبل قابل پیش بینی 
بود؛ به همین دلیل برای جلوگیری از بروز این درگیری ها، 
به اعضای این حزب مشورت دادیم اما موثر واقع نشد.  در 
همین حال اسماعیل گرامی مقدم سخنگوی حزب اعتماد 
ملی هم در گفت و گو با تسنیم اظهار کرد: »حزب اعتماد 
ملی به  هر تصمیمی که وزارت کشور در قبال انتخابات 

شورای مرکزی  اتخاذ کند، تمکین می کند.« 

اظهار نظرها درباره تأیید یا عدم تأیید کنگره اعتماد ملی توسط وزارت کشور 


